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Zbiornik w Wiśle Czarnem - nie należy się bać
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Sprawdziliśmy sytuację dotyczącą zbiornika w Wiśle Czarnem.

Nie należy bać się zrzutów w Wiśle Czarnem. Są coraz mniejsze i nie mają wpływu na wysokość rzek

- Oddziaływanie zbiornika nie ma wpływu na poziom wody dalej, niż w Ustroniu Obłaźćcu. Przy maksymalnych
przepływach poziom Wisły może się podnieść o 1 cm. Jednak obecnie nie zrzucamy więcej, niż 7 kubików na
sekunde. W nocy będziemy ograniczać spuszczanie wody do 4 kubików/s. Przelew powierzchniowy, który może
mieć wpływ na ilość wody w rzece Wiśle, choć niewielki, uruchomił się do tej pory tylko raz w historii w 2010
roku i wynikał ze zmiany przepisów określających tryb jego uruchomienia. Mam nadzieję, że tak zostanie -
mówi Paweł Kurek, szef zapory w Wiśle Czarnem.

Jak dodaje zrzut zapory ma wpływ na wysokość wody makymalnie do wodowskazów w Ustroniu. W maksymalnym
trybie zrzutu może on mieć 1 cm/godzinę - Nasze zrzuty nie maja wpływu na poziom Wisły np. w Skoczowie czy
Strumieniu. Proszę spać spokojnie. Zapewniam, że zrzut będziemy utrzymywać na minimalnym lub
normalnym poziomie - podkreślił Paweł Kurek.
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